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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr III/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 19 czerwca 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 r. o godz.10:00, a zakończono o godz.18:38 tego samego 

dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     20 

Nieobecnych                                                      -       1 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył III zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego,  Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Sekretarza Miasta Pana Waldemara Siurka, Skarbnika Miasta Panią Barbarę 

Leszczyńską,   

Przywitał Prezesa PEC-u Pana Aleksandra Kompę. 

Przywitał: dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, naczelników, kierowników  

i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał  wszystkich zaproszonych gości, zgromadzoną publiczność, a także przedstawicieli 

prasy, radia i telewizji. 

Poinformował, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Miasta Łuków 
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www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków. W tej zakładce 

dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach III sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności 19 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Poinformował, że przed obradami sesji wpłynął wniosek Klubu Radnych Prawo  

i Sprawiedliwość o uczczenie minutą ciszy zmarłego żołnierza śp. sierż. Mateusza Sitka.  

Odczytał treść wniosku. 

Poprosił wszystkich zgromadzonych o powstanie. 

Uczczono minutą ciszy pamięć zmarłego żołnierza śp. sierż. Mateusza Sitka. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przed przystąpieniem do realizacji kolejnych 

punktów porządku obrad poinformował, że 10 czerwca br. otrzymał postanowienie Komisarza 

Wyborczego w Lublinie IV Pana Krzysztofa Marka Niezgody z dnia 10 czerwca 2024 roku  

w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miasta Łuków. Na mocy przywołanego 

postanowienia wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3 właściwym dla wyboru  

Rady Miasta Łuków obejmuje Pan Sebastian Ignaciuk – kandydat z listy nr 18 – KWW Razem 

Ponad Podziałami, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku uzyskał 

kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się 

pierwszeństwa do objęcia mandatu. Postanowienie zostało przekazane Zainteresowanemu, 

Wojewodzie Lubelskiemu oraz Przewodniczącemu Rady Miasta i wchodzi w życie  

z dniem podpisania. 

Poinformował, że Pan radny Sebastian Ignaciuk uczestniczy w obradach dzisiejszej sesji  

Rady i złoży ślubowanie.  

Przypomniał, że w myśl art. 23a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym radni nieobecni na pierwszej sesji rady gminy oraz radni, którzy uzyskali mandat  

w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są obecni.  

Obowiązek złożenia ślubowania wynika z art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym,  

zaś jego złożenie niezbędne jest do wykonywania mandatu przez radnego.  Powiedział,  

że w myśl art. 23a ust. 2 przywołanej ustawy o samorządzie gminnym ślubowanie odbywa się 

w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo 

„ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. Odmowa 
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złożenia ślubowania, zgodnie z brzmieniem art.383 § 1 pkt. 3 ustawy z dnia  5 stycznia 2011 

roku - Kodeks Wyborczy, oznacza wygaśnięcie mandatu.  

Poprosił wszystkich zebranych o powstanie. Podał komendę: „Poczet sztandarowy, sztandar 

wprowadzić.”. 

Poczet sztandarowy wprowadził sztandar Miasta. 

Powiedział, że odczyta rotę ślubowania, a radny Pan Sebastian Ignaciuk złoży ślubowanie 

zgodnie z przywołaną wcześniej formułą. 

Odczytał rotę: 

„ Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  

i jej mieszkańców”. 

 

Sebastian Ignaciuk Radny – złożył ślubowanie. Stojąc, powiedział: „Ślubuję. Tak mi 

dopomóż Bóg.”. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  pogratulował radnemu i życzył sukcesów na niwie 

samorządowej. Podał komendę: „Poczet sztandarowy, sztandar wyprowadzić.”. 

Poczet sztandarowy wyprowadził sztandar Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wręczył radnemu Panu Sebastianowi Ignaciukowi 

postanowienie Komisarza Wyborczego w Lublinie IV. 

Poprosił zgromadzonych o zajęcie miejsc. 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad III sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad -  

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad III sesji Rady Miasta. 

Stwierdził, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz materiałami towarzyszącymi 

został Państwu radnym doręczony w terminie.  

Powiedział, że w dniu 10 czerwca br. doręczono Państwu radnym uzupełnienie Sprawozdania  

z działalności OSiR za 2023 rok. 

W dniu 13 czerwca br. doręczono Państwu radnym autopoprawkę do projektu uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy  

oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych. 
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W dniu 18 czerwca br. doręczono Państwu radnym autopoprawkę do projektu uchwały  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej oraz projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024. 

Zaproponował rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie wymienionego projektu uchwały 

pod obrady sesji Rady w punkcie 22.  Stwierdził, że po wprowadzeniu zmian do porządku 

numeracja kolejnych punktów ulegnie odpowiednio zmianie. 

Zapytał Państwa radnych, czy są inne wnioski do porządku obrad ? Stwierdził, że innych 

wniosków nie ma. 

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum.  

Przystąpił do głosowania nad złożonym wnioskiem. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 22 tematu: Podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, 
Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej 
Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Grzegorz Gomoła, Krzysztof Jodełko 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że:  
Wniosek przeszedł. 

Poinformował, że porządek obrad III sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad III sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od II sesji Rady Miasta. 
5. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Łuków za rok 2023 i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łuków za rok 2023: 
5.1 przedstawienie raportu o stanie Miasta Łuków za rok 2023. 
5.2 debata nad raportem o stanie Miasta Łuków za rok 2023. 
5.3 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łuków. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 
rok i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków za 
2023 rok: 
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6.1 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Miasta Łuków za 2023 rok, 

6.2 przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania 
budżetu Miasta Łuków oraz sprawozdania finansowego, 

6.3 przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu, 

6.4 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej, 

6.5 dyskusja, 
6.6 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Łuków za 2023 rok, 
6.7 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków  

za 2023 rok. 
7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łukowie za 2023 rok  

z uwzględnieniem informacji o przygotowaniach do sezonu letniego. 
8. Sprawozdanie z działalności Łukowskiego Ośrodka Kultury za 2023 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej im. H.Sienkiewicza w Łukowie 

w 2023 roku. 
10. Informacja z realizacji zadań w 2023 r. Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  

w Łukowie. 
11. Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej  

w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 
12. Raport z wykonania i efektów realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022-2024 w roku 2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej  
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Łuków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek przeznaczony do zbierania 
odpadów komunalnych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Miasta Łuków”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
24. Wolne wnioski i informacje. 
25. Zamknięcie. 
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3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad -  

– przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta. 

Protokół został zatwierdzony przez przewodniczącego obrad. Stwierdzam, że: 

Protokół z II sesji Rady Miasta został przyjęty bez uwag. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od II sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad -  

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 

w okresie od II sesji Rady Miasta. 

Poprosił Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od II sesji Rady Miasta. 

W trakcie referowania do obrad dołączył Grzegorz Gomoła Radny. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Burmistrzowi za wystąpienie. 

Poinformował, że w obradach aktualnie uczestniczy 20 radnych. Przywitał radnego Grzegorza 

Gomołę. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Krzysztof Okliński Radny, Bartłomiej Bryk Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Burmistrz Miasta Piotr Płudowski, Kierownik Referatu Promocji Tomasz Goławski, Zastępca 

Burmistrza Mateusz Popławski, Dyrektor ŁOK Grzegorz Skwarek. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Burmistrzowi za wystąpienie.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – poinformował o wyborze nowych władz Związku Miast 

Polskich. 

 

Z kolei głos zabrał: Zastępca Burmistrza Mateusz Popławski. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że:  

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania 
uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od II sesji 
Rady Miasta. 

5. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Łuków za rok 2023 i podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łuków za rok 2023: 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad -  

- Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Łuków za rok 2023 i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łuków za rok 2023. 

Powiedział, że zgodnie z art. 28aa ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, burmistrz  

ma obowiązek corocznie do 31 maja przedstawiać radzie miasta raport o stanie miasta.   

W myśl kolejnych ustępów przywołanego art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym raport 

stanowi podsumowanie pracy organu wykonawczego w poprzednim roku kalendarzowym.  

W szczególności przedmiotem analizy są  polityki, programy i strategie, uchwały rady miasta 

oraz budżet obywatelski. Raport rozpatrywany jest podczas sesji, na której podejmowana  

jest uchwała  w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium burmistrzowi.  

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem przeprowadza 

się debatę. Ustawa samorządowa umożliwia radnym zabieranie głosu w debacie nad raportem  

bez ograniczeń czasowych.  W debacie nad raportem mieszkańcy gminy również mają prawo 

zabierać głos. Po zakończeniu debaty nad raportem Rada Miasta przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi Miasta wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu Burmistrzowi wotum 

zaufania Rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Niepodjęcie uchwały o udzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne  

z podjęciem uchwały o nieudzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania. 

Dodał, że projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania był przedmiotem obrad  

komisji stałych Rady. Opinie o projekcie uchwały przedstawił w kolejności chronologicznej. 

Poinformował, że: 

- Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego wyraziła pozytywną opinię  

w dniu 12 czerwca br. 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wyraziła pozytywną opinię w dniu 17 czerwca br. 

- Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

wyraziła pozytywną opinię w dniu 17 czerwca br. 
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- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej wyraziła 

pozytywną opinię w dniu 18 czerwca br. 

- Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną opinię w dniu 18 czerwca br. 

Stwierdził, że Wysoka Rada jest gotowa do rozpatrzenia Raportu o stanie Miasta Łuków  

za rok 2023 i podjęcia uchwały. 

 

5.1. przedstawienie raportu o stanie Miasta Łuków za rok 2023. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 5.1. porządku 

obrad –  przedstawienie raportu  o stanie Miasta Łuków za rok 2023. 

Powiedział, że raport został Państwu radnym doręczony na służbowe skrzynki mailowe. 

Mieszkańcy także mogli zapoznać się z raportem. Dokument został zamieszczony na stronie 

internetowej Miasta, w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta oraz na Portalu 

Mieszkańca.   

Zarządził 1-minutową przerwę techniczną celem przygotowania do przedstawienia prezentacji 

przez Burmistrza. 

Po przerwie poprosił Pana Burmistrza o zabranie głosu i przedstawienie prezentacji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił prezentację „Raport o stanie Miasta za 2023 

rok (wersja skrócona).”. 

Prezentacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

W trakcie realizacji punktu: 

- salę obrad opuścił Jerzy Siwiec Radny; 

- do obrad dołączył Jerzy Siwiec Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Stwierdził, że: 

Rada Miasta zapoznała się z raportem o stanie Miasta Łuków  
za rok 2023.  

5.2. debata nad raportem o stanie Miasta Łuków za rok 2023. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 5.2. porządku 

obrad – debata nad raportem o stanie Miasta Łuków za rok 2023. Otworzył debatę.  

Poprosił Państwa radnych, o zgłaszanie chęci zabrania głosu. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Przemysław Wereszczyński Radny, Jarosław Okliński Radny, Łukasz 

Bober Radny, Marcin Mościcki Radny, Krzysztof Okliński Radny, Andrzej Skwarek Radny, 

Sławomir Smolak Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM- poprosił o niezabieranie głosu 

bez jego udzielenia przez przewodniczącego; powiedział, że będzie udzielał głosu według 

kolejności  zgłoszeń; Jerzy Siwiec Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Paweł Stoga Radny, Artur 

Gałach Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Aleksander Kompa Prezes PEC, Paweł Krasuski Prezes 

PUIK, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Arkadiusz Pogonowski Radny będący 

członkiem  Rady Sportu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poinformował, że nie wpłynęły zgłoszenia 

mieszkańców o udział w debacie. Powiedział, że nie widzi ze strony Państwa radnych więcej 

zgłoszeń do zabrania głosu. Zamknął debatę. Przeszedł do dalszej procedury. Przypomniał, że 

zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym, po zakończeniu debaty nad raportem 

o stanie Miasta Wysoka Rada przeprowadza głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum 

zaufania. Uchwałę o udzieleniu burmistrzowi wotum zaufania Wysoka Rada podejmuje 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu 

burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu 

burmistrzowi wotum zaufania. 

 

W trakcie realizacji podpunktu: 

- salę obrad opuścili: Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Zygmunt Celiński 

Radny, Tomasz Świniarski Radny, Artur Gałach Radny, Monika Jędrzejkowska Radna 

- do obrad dołączyli: Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Tomasz Świniarski 

Radny, Artur Gałach Radny, Monika Jędrzejkowska Radna. 

5.3. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta 
Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 5.3. porządku 

obrad - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łuków. 
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Przed przystąpieniem do głosowania zapytał Państwa radnych, czy są pytania,  uwagi bądź 

wnioski dotyczące przedstawionego projektu uchwały? Stwierdził, że nie widzi. Poprosił 

Państwa radnych o potwierdzenie obecności w systemie za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Łuków..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
PRZECIW (8) 
Bartłomiej Bryk, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, Krzysztof Okliński, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Zygmunt Celiński, Krzysztof Jodełko 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Stwierdził wyniki głosowania. 

Pogratulował Burmistrzowi Miasta uzyskania wotum zaufania. Wyraził nadzieję,  

że w kolejnych latach także wotum będzie udzielane. Podkreślił, że w Radzie zasiada obecnie 

10 nowych członków, którzy głosowali nad wotum i będą głosowali nad absolutorium. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – podziękował za udzielenie wotum zaufania. Zaprosił 

Państwa radnych do współpracy na rzecz Miasta . 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  dodał, że warunek bezwzględnej większości głosów 

ustawowego składu Rady został zachowany. Stwierdził, że; 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Burmistrzowi Miasta Łuków. 

Uchwała otrzymała nr III/17/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

Zarządził 20-minutową przerwę. 

Po przerwie wznowił obrady sesji. 
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6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 
2023 rok i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Łuków za 2023 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad -  

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok 

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków za 2023 

rok. 

Stwierdził, że wszystkie terminy i wymogi formalnoprawne zostały dochowane,  co umożliwia 

dzisiaj Wysokiej Radzie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium. 

Powiedział, że Burmistrz Miasta przedstawił Wysokiej Radzie oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Lublinie sprawozdanie roczne z wykonania budżetu za 2023 rok  

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowe w ustawowym 

terminie. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie uchwałą z dnia 16 kwietnia 

2024 roku pozytywnie zaopiniował przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 

2023 rok.  

Komisja Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 23 maja 2024 roku wydała pozytywną opinię 

dotyczącą wykonania budżetu za 2023 rok i wystąpiła z wnioskiem do Wysokiej Rady  

o udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium za ten rok.  

Uchwałą z dnia 27 maja 2024 roku Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Lublinie pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

Dodał, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Łuków za 2023 rok został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisje stałe Rady, które zajmowały się tym tematem. Pozytywne opinie 

wyraziły: 

- Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 12 czerwca br., 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – opinia z dnia 17 czerwca br., 

- Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami – 

opinia z dnia 17 czerwca br., 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej – opinia 

z dnia 18 czerwca br., 

- Komisja Rewizyjna - opinia z dnia 18 czerwca br. 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków za 2023 rok 

również uzyskał pozytywną opinię  przywołanych komisji stałych Rady. I tak, pozytywną 

opinię wyraziły: 

- Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w dniu 12 czerwca br., 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – opinia z dnia 17 czerwca br., 

- Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami – 

opinia z dnia 17 czerwca br., 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej – opinia 

z dnia 18 czerwca br., 

- Komisja Rewizyjna - opinia z dnia 18 czerwca br. 

 

W trakcie wypowiedzi Przewodniczącego RM do obrad dołączyli: Przemysław Wereszczyński 

Radny, Bartłomiej Bryk Radny, Marcin Mościcki Radny, Jerzy Siwiec Radny, Zygmunt Celiński 

Radny. 

 

6.1. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta Łuków za 2023 rok, 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.1. porządku 

obrad - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta Łuków za 2023 rok. Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Do obrad dołączyła Emilia Chruściel Radna. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – przedstawiła opinię Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 

Łuków za 2023 rok z dnia 16 kwietnia 2024 roku 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   podziękował za wystąpienie. Stwierdził, że: 

Rada Miasta zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej  
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Łuków za 2023 rok. 
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6.2. przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Łuków oraz sprawozdania finansowego, 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.2. porządku 

obrad – przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Łuków oraz sprawozdania finansowego.   

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Andrzeja Skwarka o przedstawienie 

stanowiska Komisji. 

 

Andrzej Skwarek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - odczytał treść stanowiska Komisji 

Rewizyjnej z dnia 23 maja 2024 roku w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Łuków oraz sprawozdania finansowego. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystapienie. Stwierdził, że: 

Rada Miasta zapoznała się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej  
w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Łuków oraz 
sprawozdania finansowego.   

 

6.3. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.3. porządku 

obrad – przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Andrzeja Skwarka o przedstawienie 

wniosku Komisji.  

 

Andrzej Skwarek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał treść Uchwały 2/1/2024 

Komisji Rewizyjnej z dnia 23 maja 2024 roku w sprawie opinii o wykonaniu budżetu miasta 

za 2023 rok oraz w sprawie wniosku do Rady Miasta Łuków o udzielenie Burmistrzowi Miasta 

absolutorium za 2023 rok. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za wystąpienie. Stwierdził, że: 

Rada Miasta zapoznała się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej  
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu 
wykonania budżetu. 
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6.4. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.4. porządku 

obrad – przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Powiedział, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie uchwałą z dnia  

27 maja 2024 roku pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. Uchwała została 

Państwu radnym doręczona na służbowe skrzynki mailowe. Jednocześnie została zamieszczona 

na stronie internetowej Miasta,  w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta pod 

adresem: www.lukow.pl, w zakładce Rada Miasta  oraz w Portalu Mieszkańca  

pod adresem: www.lukow.esesja.pl.  Zaproponował Państwu radnym odstąpienie od odczytania 

uchwały w całości, poprzestając na odczytaniu jedynie jej sentencji. Powiedział, że jeżeli nie 

usłyszy sprzeciwu, uzna, że jest zgoda Państwa radnych na taki sposób procedowania. 

Stwierdził, że nie ma sprzeciwu. Przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2023 r. zawartej w sentencji uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie znak: RIO.I.42.5.109.2024 z dnia 27 maja 2024 roku 

 

6.5. dyskusja. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.5. porządku 

obrad –  dyskusja. Otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych o zgłaszanie się do zabierania 

głosu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Marcin Mościcki Radny, Artur Gałach Radny, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM. 

 

Wyjaśnień i odpowiedz i na pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

W trakcie dyskusji salę obrad opuścił Maciej Kazana Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem,  

czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos ? Stwierdził, że nie widzi więcej chętnych do zabrania 

http://www.lukow.pl/
http://www.lukow.esesja.pl/
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głosu. Zwrócił się do Pana Burmistrza z pytaniem, czy przed przystąpieniem do głosowania 

nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Łuków za 2023 rok oraz uchwałą w sprawie 

udzielenia absolutorium,  chciałby zabrać głos?  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta- nie wyraził chęci zabrania głosu.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął dyskusję.  

 

6.6. podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Łuków za 2023 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.6. porządku 

obrad – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Łuków za 2023 rok. 

Zwrócił się do Państwa radnych, pytając, czy do przedstawionego projektu uchwały są pytania, 

uwagi,  wnioski ? Stwierdził, że nie widzi zgłoszeń.  Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum.  Przystąpił do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Łuków za 2023 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Gałach 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta Łuków za 2023 rok. 
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Uchwała otrzymała nr III/18/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

6.7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków  

za 2023 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 6.7. porządku 

obrad - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków  

za 2023 rok. 

Powiedział, że zgodnie z § 90 ust. 1 Statutu Miasta uchwałę w sprawie absolutorium  

dla Burmistrza, Rada Miasta podejmuje, poddając pod głosowanie wniosek Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie lub nieudzielenie absolutorium burmistrzowi, o którym mowa  

w § 30 ust. 1 statutu. Przyjęcie wniosku Komisji jest równoznaczne z podjęciem uchwały 

odpowiadającej treści przedłożonego Radzie Miasta wniosku, natomiast odrzucenie wniosku 

jest równoznaczne z podjęciem uchwały o treści przeciwnej do przedłożonego wniosku. 

Zgodnie z § 90 ust. 2 zdanie pierwsze Statutu przyjęcie lub odrzucenie wniosku Komisji 

Rewizyjnej skutkujące podjęciem stosownej uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium Burmistrzowi wymaga bezwzględnej większości głosów ustawowego składu 

Rady Miasta. 

Zapytał, czy do omawianego punktu porządku obrad są pytania bądź uwagi ? 

 

Do obrad dołączył Maciej Kazana Radny. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – poprosił o wyjaśnienie kwestii dot. podjęcia uchwały o treści 

przeciwnej w przypadku nieprzegłosowania wniosku Komisji. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 5-minutową przerwę celem konsultacji  

z radcą prawnym. 

 

Jerzy Siwiec Radny – zwrócił się do Przewodniczącego RM z prośbą o wydłużenie przerwy  

do 10 minut. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 10-minutową przerwę. 

Po przerwie wznowił obrady.  
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Przypomniał, że przed przerwą radny Pan Grzegorz Gomoła zadał pytanie. Poprosił radnego  

o powtórzenie pytania, a radcę prawnego UM o udzielenie odpowiedzi. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – poprosił o ponowne odczytanie fragmentu Statutu odczytanego 

przed przerwą. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  powiedział, że odczyta fragment Statutu budzący 

wątpliwości radnego.  Odczytał treść § 90 ust. 1 i 2  zd. pierwsze Statutu Miasta. Poprosił 

radnego o powtórzenie pytania. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – powiedział, że pytanie dotyczy kwestii odrzucenia stanowiska 

Komisji Rewizyjnej. Przypomniał, że Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu  

i wnioskuje do Rady o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. Zapytał, co się stanie w sytuacji, 

gdy Rada odrzuci, w sensie zagłosuje przeciw temu wnioskowi, większością kwalifikowaną  

11 głosów ? Czy uchwała będzie miała treść przeciwną ? Czy zostanie podjęta uchwała  

o nieudzieleniu Burmistrzowi absolutorium ? 

 

Przemysław Smolarz radca prawny UM – w pierwszej kolejności zwrócił uwagę na kwestię 

terminologii. Powiedział, że Statut nie zawiera wyjaśnienia kwestii „odrzucenia”. Z kolei 

stwierdził, że wniosek o odrzucenie nie został złożony. Został złożony wniosek o udzielenie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu. Przyjęcie wniosku wymaga  bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu Rady Miasta.  

 

Grzegorz Gomoła Radny – zapytał, co się stanie w sytuacji, gdy Rada zagłosuje przeciw 

wnioskowi Komisji Rewizyjnej ? Czy uchwała będzie miała treść przeciwną ? Wyraził opinię, 

że nie zgadza się z takim rozwiązaniem. Jego zdaniem jeżeli bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady wypowie się w głosowaniu „przeciw”, to sprawa absolutorium 

pozostaje nierozstrzygnięta. Nie dochodzi do podjęcia uchwały o nieudzieleniu absolutorium. 

Kwestię nieudzielenia absolutorium można byłoby rozważać jedynie w sytuacji gdyby Komisja 

Rewizyjna złożyła wniosek o nieudzieleniu absolutorium. Poprosił radcę prawnego  

o wyjaśnienie dotyczące kwestii nadania uchwale treści przeciwnej. 

 

Przemysław Smolarz radca prawny UM –  powiedział, że dyskusja ma charakter teoretyczny. 

Natomiast jest konkretny wniosek, nad którym Państwo radni głosują. Jeżeli w głosowaniu 
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wniosek uzyska bezwzględną większość głosów ustawowego składu Rady tj. 11 głosów „za”, 

wówczas absolutorium zostanie udzielone Burmistrzowi. Jeżeli nie uzyska, uchwała  

nie zostanie podjęta.  

 

Grzegorz Gomoła Radny – złożył wniosek, aby w przyszłości doprecyzować zapisy  

w Statucie by nie budziły wątpliwości. 

 

Przemysław Smolarz radca prawny UM –  poparł zdanie przedmówcy. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – podziękował za wyjaśnienia. Zapytał Państwa 

radnych, czy są jeszcze pytania i uwagi ? Wobec ich braku zamknął dyskusję. Poprosił Państwa 

radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Łuków 
za 2023 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że warunek bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady w głosowaniu nad 

absolutorium został spełniony. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie udzielania absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Łuków za 2023 rok. 
 

Uchwała otrzymała nr III/19/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zgodnie z dyspozycją § 90 ust. 2 zdanie drugie 

Statutu Miasta odczytał treść podjętej uchwały. Pogratulował Burmistrzowi otrzymanego 

absolutorium. Udzielił głosu Burmistrzowi Miasta. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – podziękował za udzielnie absolutorium. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Państwa radnych, proponując,  

aby przy realizacji  punktów od 7 do 12 obejmujących sprawozdania, informacje oraz raport 

przyjąć konwencję zadawania pytań i udzielania odpowiedzi bez uprzedniego referowania, 

gdyż miało to miejsce podczas obrad komisji stałych. Materiały zostały Państwu radnym 

przedłożone na piśmie. Dla wszystkich zainteresowanych są dostępne na stronie Miasta Łuków, 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta pod adresem: www.lukow.pl w zakładce 

Rada Miasta, oraz w Portalu Mieszkańca pod adresem: www.lukow.esesja.pl. Powiedział, że 

jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, będzie uważał, że Wysoka Rada propozycję przyjęła. Stwierdził, 

że sprzeciwu nie wniesiono. Jest zgoda Wysokiej Rady na taki sposób procedowania. Przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łukowie za 2023 rok  
z uwzględnieniem informacji o przygotowaniach do sezonu letniego. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad –  

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łukowie za 2023 rok  

z uwzględnieniem informacji o przygotowaniach do sezonu letniego. 

Powiedział, że  temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Porządku Publicznego w dniu 12 czerwca br. oraz  na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu w dniu 17 czerwca br. Otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Sławomir Smolak Radny, Grzegorz 

Gomoła Radny, Jerzy Siwiec Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Marek Żurawski Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji, Mateusz Popławski Zastępca 

Burmistrza. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

w dyskusji zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

http://www.lukow.pl/
http://www.lukow.esesja.pl/
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Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Łukowie za 2023 rok z uwzględnieniem informacji  
o przygotowaniach do sezonu letniego. 

 

8. Sprawozdanie z działalności Łukowskiego Ośrodka Kultury za 2023 rok. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad 

– Sprawozdanie z działalności Łukowskiego Ośrodka Kultury za 2023 rok. 

Powiedział, że temat ten, zanim trafił pod obrady sesji Rady, został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu,  która obradowała w dniu 17 czerwca br. Otworzył 

dyskusję. Stwierdził, że nie ma chętnych do zabrania głosu. Zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Łukowskiego 
Ośrodka Kultury w Łukowie za 2023 rok. 

 
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej im. H.Sienkiewicza  
w Łukowie w 2023 roku. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad -  

– Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej im. H. Sienkiewicza w Łukowie  

w 2023 r. 

Powiedział, że temat ten został omówiony na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 17 czerwca br.  Otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Sławomir Smolak Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Mariusz Chudek Dyrektor MBP. 

 

W trakcie realizacji punktu: 

-  salę obrad opuścił Andrzej Skwarek Radny; 

- do obrad dołączył Andrzej Skwarek Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

 
Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Miejskiej 
Biblioteki Publicznej im. H. Sienkiewicza w Łukowie w 2023 roku. 
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10. Informacja z realizacji zadań w 2023 r. Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej  

Sp. z o.o. w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

- Informacja z realizacji zadań w 2023 r. Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  

w Łukowie.  

Powiedział, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami w dniu 17 czerwca br., a także  

na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej w dniu 18 czerwca br.   Otworzył dyskusję. Poprosił o zgłaszanie się do zabrania 

głosu.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Marcin Mościcki Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielał:  

Aleksander Kompa Prezes Spółki PEC.  

 

W trakcie realizacji punktu: 

-  salę obrad opuścił Krzysztof Okliński Radny; 

- do obrad dołączył Krzysztof Okliński Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła informację z realizacji zadań w 2023 r. 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Łukowie. 

 
11. Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej 
w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

- Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej  

w Łukowie Sp. z o.o. za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

Powiedział, że temat został omówiony na posiedzeniu Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami w dniu 17 czerwca br., a także na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej na posiedzeniu w dniu 18 czerwca br.  Otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrał: 

Przemysław Wereszczyński Radny, Andrzej Skwarek Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielał:  

Paweł Krasuski Prezes Spółki PUIK.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  ogłosił 5-minutową przerwę techniczną.  

Po przerwie wznowił obrady. Udzielił głosu Prezesowi PUIK, prosząc o kontynuowanie 

wypowiedzi.  

 

Paweł Krasuski Prezes Spółki PUIK – udzielił odpowiedzi na zadane pytanie. 

 

Z kolei głos w dyskusji zabrali: 

Zygmunt Celiński Radny, Jerzy Siwiec Radny, Bartłomiej Bryk Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Paweł Krasuski Prezes Spółki PUIK, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

W trakcie realizacji punktu: 

-  salę obrad opuścili: Sławomir Smolak Radny, Krzysztof Okliński Radny; 

- do obrad dołączyli: Sławomir Smolak Radny, Krzysztof Okliński Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Zarządu z działalności 
Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej w Łukowie Sp. z o.o. 
za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 
 

12. Raport z wykonania i efektów realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022-2024 w roku 2023. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

- Raport z wykonania i efektów realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2024 w roku 2023. 
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Powiedział, że Raport  był przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Porządku Publicznego dniu 12 czerwca br., a także Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 

17 czerwca br.  Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. 

Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Raport z wykonania i efektów realizacji 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2024 
w roku 2023. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt posiada: 

- pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego z dnia  

12 czerwca br.; 

- pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 17 czerwca br.; 

- a także pozytywną opinię  Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami z dnia 17 czerwca br.  

Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie omawianego projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –do referowania wyznaczył Zastępcę Burmistrza. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił o zgłaszanie chęci  

do zabrania głosu. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił 

Państwa radnych o potwierdzenie obecności w systemie za pomocą przycisku kworum.  

 

Zygmunt Celiński Radny – zgłosił problem techniczny z urządzeniem liczącym głosy. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  ogłosił przerwę techniczną celem usunięcia 

przeszkody przy głosowaniu. 

 

Zygmunt Celiński Radny – zgłosił gotowość do głosowania. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej  
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Łuków.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Miasta Łuków. 
 

Uchwała otrzymała nr III/20/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek 
przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek przeznaczony do zbierania 

odpadów komunalnych. 

Poinformował, że 13 czerwca br. do projektu uchwały wpłynęła autopoprawka.  

Z kolei poinformował, że w tej sprawie jest pozytywna opinia Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 17 czerwca br. a także 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 18 

czerwca br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. Poprosił Zastępcę Burmistrza 

o przedstawienie szczegółów projektu uchwały dot. proponowanej wysokości stawek  

oraz luki w systemie gospodarowania odpadam na przestrzeni ostatnich kilku lat.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – przedstawił informację dot. luki w systemie 

gospodarowania odpadami od 2019-2023 roku, aktualizacji deklaracji przez mieszkańców,  

oraz propozycję wysokości stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Z kolei 

przedstawił propozycję pokrycia kosztu odbioru odpadów komunalnych z miejskich 

śmietniczek z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Opowiedział  

o systemie kaucyjnym, który zostanie wprowadzony w naszym kraju. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – uzupełnił wypowiedź przedmówcy odnośnie 

wprowadzanego systemu kaucyjnego. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował za przedstawienie projektu uchwały 

wraz z autopoprawką. Otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych o zgłaszanie chęci 

zabrania głosu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Sebastian Ignaciuk Radny, Przemysław Wereszczyński Radny, Andrzej Skwarek Radny, 

Monika Jędrzejkowska Radna, Grzegorz Gomoła Radny, Marcin Mościcki Radny, Bartłomiej 

Bryk Radny, Paweł Stoga Radny, Artur Gałach Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

W trakcie realizacji punktu: 

- salę obrad opuścił Artur Gałach Radny; 

- do obrad dołączył Artur Gałach Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum.  Przystąpił do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek przeznaczony do zbierania 
odpadów komunalnych wraz z autopoprawką..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, 
Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (8) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, 
Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 
tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 
oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek przeznaczony do 
zbierania odpadów komunalnych wraz z autopoprawką..  
 

Uchwała otrzymała nr III/21/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Powiedział, że w tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 17 czerwca br. a także Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 18 czerwca 

br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Stwierdził, że nie ma osób 

chętnych do zabrania głosu. Zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zwolnień z opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi..  

 

Uchwała otrzymała nr III/22/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Powiedział, że w tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 17 czerwca br.  

a także Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z 

dnia 18 czerwca br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Stwierdził, że nie ma osób 

chętnych do zabrania głosu. Zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika 
Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (7) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Marcin Mościcki, Jerzy  
Siwiec, Andrzej Skwarek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia stawki opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach,  
na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 

Uchwała otrzymała nr III/23/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Miasta Łuków”. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 17 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Miasta Łuków". 

Poinformował, że projekt posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 18 czerwca br. Poprosił  

Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Stwierdził, że nie widzi 

chętnych do zabrania głosu. Zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta Łuków”. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Łuków”. 

 

Uchwała otrzymała nr III/24/2024 i stanowi załączink do protokołu. 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 18 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 18 czerwca br. Poprosił  

Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Stwierdził, że nie widzi 

chętnych do zabrania głosu. Zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania 

 Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów. 

 

Uchwała otrzymała nr III/25/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 19 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 17 czerwca br.,  

a także pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej z dnia 18 czerwca br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Stwierdził, że nie widzi 

chętnych do zabrania głosu. Zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
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Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Jodełko 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Miasta 
Łuków 

 
Uchwała otrzymała nr III/26/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Zarządził 10-minutową przerwę. 
Po przerwie wznowił obrady. 
 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 20 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 17 czerwca br.,  

a także pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej z dnia 18 czerwca br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Krzysztof Okliński Radny, Andrzej Skwarek 

Radny, Marcin Mościcki Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Paweł Stoga Radny, Zygmunt 

Celiński Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Jerzy Siwiec Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 
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W trakcie realizacji punktu: 

-do obrad dołączyli: Bartłomiej Bryk Radny, Przemysław Wereszczyński Radny; 

- salę obrad opuścił Artur Gałach Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  stwierdził, że nie widzi chętnych do zabrania głosu. 

Zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
PRZECIW (3) 
Grzegorz Gomoła, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Skwarek, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (2) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. 

 

Uchwała otrzymała nr III/27/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Zespołu ds.budżetu obywatelskiego. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 21 porządku obrad 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 17 czerwca br. Poprosił Pana  Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Zastępcę Burmistrza.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza  – omówił projekt uchwały. 

 

W trakcie omawiania projektu uchwały salę obrad opuścił Przemysław Wereszczyński Radny. 



33 
 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przypomniał, że Rada Miasta wybiera trzech 

członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego. Wyboru dokonujemy zwykłą większością 

głosów w głosowaniu jawnym, spośród nieograniczonej liczby kandydatów ze swego grona  

lub spoza swego składu. Głosowanie zostanie przeprowadzone odrębnie na każdą zgłoszoną 

kandydaturę według kolejności zgłaszania. Radny dokonuje wyboru przez naciśnięcie 

przycisku „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się” umieszczonego pod imieniem i nazwiskiem 

każdego kandydata, opowiadając się w ten sposób odpowiednio za wyborem, przeciwko 

wyborowi tego kandydata lub wstrzymując się od głosu. Za wybranych na członków Zespołu 

ds. budżetu obywatelskiego, w ramach ustalonego limitu miejsc, uważa się kandydatów, którzy 

uzyskali największą wymaganą liczbę głosów „za”. W rezultacie wyboru Rada podejmuje 

jednocześnie uchwałę w sprawie wyboru członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Zespołu ds. budżetu obywatelskiego  

 

Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM – wyjaśnił, że Zespół będzie dokonywał 

oceny formalno-prawnej zgłoszonych wniosków. W imieniu Klubu radnych Alternatywa dla 

Łukowa Zgłosił kandydaturę radnej Pani Moniki Jędrzejkowskiej do prac w Zespole, 

podkreślając kompetencje radnej oraz świeże spojrzenie. Następnie zgłosił kandydaturę 

radnego Pana Sebastiana Ignaciuka z Klubu Radnych Razem Ponad Podziałami, wskazując, że 

radny pracował już w Zespole. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy są inne kandydatury? 

 

Jerzy Siwiec Radny – w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłosił kandydaturę 

radnego Pana Bartłomieja Bryka do prac w Zespole. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zapytał, czy są inne zgłoszenia ? Stwierdził, że nie 

widzi innych zgłoszeń. Zamknął listę kandydatów.  

Następnie zwracał się do kandydatów w kolejności zgłoszeń z pytaniem, czy wyrażają zgodę 

na kandydowanie ?  

 

Monika Jędrzejkowska Radna – oświadczyła, że wyraża zgodę. 

 

Sebastian Ignaciuk Radny – oświadczył, że wyraża zgodę. 
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Bartłomiej Bryk Radny – oświadczył, że wyraża zgodę. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przystąpił do głosowania według kolejności 

zgłoszeń. Przystąpił do głosowania nad pierwsza kandydaturą. 

Głosowano w sprawie: 
wyboru Pani Moniki Jędrzejkowskiej na członka Zespołu ds. budżetu obywatelskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Jędrzejkowska 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przystąpił 

do głosowania nad kolejną kandydaturą.  

Głosowano w sprawie: 
wyboru Pana Sebastiana Ignaciuka na członka Zespołu ds. budżetu obywatelskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Ignaciuk 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Przemysław Wereszczyński 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przystąpił 

do głosowania nad kolejną kandydaturą.  

Głosowano w sprawie: 
wyboru Pana Bartłomieja Bryka na członka Zespołu ds. budżetu obywatelskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Arkadiusz Pogonowski 
NIEOBECNI (3) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki.  

Stwierdził, że w rezultacie tych wyborów:  

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyboru członków  Zespołu 
ds. budżetu obywatelskiego. 

Odczytał treść podjętej uchwały. 

Uchwała otrzymała nr III/28/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 22 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wskazał do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za 

pomocą przycisku kworum.  Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2024. 

 
Uchwała otrzymała nr III/29/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 23 porządku obrad 

– podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

Poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię merytorycznej Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami, która tym tematem 

zajmowała się na posiedzeniu w  dniu 18 czerwca br. 18 czerwca br. do projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka. 

Poprosił pana Burmistrz o omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wskazał do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 

 

Z kolei zabrał głos: Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Sławomir Smolak 

Radny. 
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Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

W trakcie realizacji punktu: 

- sale obrad opuściła Monika Jędrzejkowska Radna; 

- do obrad dołączyła Monika Jędrzejkowska Radna. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji poprosił 

Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił  do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 

Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, Marcin 

Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 

Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 

NIEOBECNI (4) 

Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Andrzej Skwarek, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki. Stwierdził, że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej 

 

Uchwała otrzymała nr III/30/2024 i stanowi załączink do protokołu. 
 

24. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 24 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Szanowni Państwo wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady informuję, że 

w okresie od poprzedniej sesji zwyczajnej wpływały interpelacje Państwa radnych, które na 
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bieżąco przekazywałem Burmistrzowi Miasta celem udzielenia odpowiedzi oraz Państwu 

radnym do wiadomości. 

 

Marcin Mościcki Radny – w pierwszej kolejności podziękował Dyrektorowi ZDM za szybką 

interwencję na terenie osiedla Sienkiewicza, podkreślając, że sprawa została załatwiona  

w sposób profesjonalny i skuteczny. Z kolei, w imieniu mieszkańców, zapytał: 

- czy istnieje możliwość zwiększenia liczby miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych 

przy ul. Prusa, wskazując, że obecnie jest tam tylko jedno takie miejsce i pojawiają się głosy, 

że potrzebne są jeszcze jedno lub dwa dodatkowe; 

- o możliwość wyrównania, utwardzenia lub wysypania tłucznia na drodze prowadzącej  

nad Zalew Zimna Woda, za przejazdem kolejowym w lewo. Zaznaczył, że droga jest w złym 

stanie i niewielkim kosztem można by ją wyrównać; 

-  o plany dotyczące instalacji progu zwalniającego na kończonej ul. Wilczyńskiego,  

na wysokości boiska lub nowego bloku. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – w kwestii parkingów na ul. Prusa przy miejskiej spółce 

PUIK powiedział, że nie ma przeszkód, aby oprócz istniejących miejsc dla osób 

niepełnosprawnych utworzyć jeszcze jedno, a jeśli będzie taka potrzeba, to nawet więcej. 

Odnosząc się do wyrównania gruntowej drogi od ulicy Zimna Woda w kierunku Zalewu wzdłuż 

torów kolejowych, wyjaśnił, że według Jego wiedzy nie jest to własność Miasta, lecz pas 

kolejowy, co należy sprawdzić. Zaznaczył, że jeśli grunt jest prywatny, Miasto nie może tam 

czynić nakładów. Zaprosił Pana radnego do Wydziału Inwestycji w UM w celu zapoznania się 

z dokumentacją dotyczącą planowanych rozwiązań poprawiających bezpieczeństwo w ramach 

trwającej inwestycji, w tym progów spowalniających. 

Sławomir Smolak Radny – zwrócił uwagę na problem z obwodnicą od ronda Dębskiego  

do rzeki Krzny, gdzie krawężnik oddzielający jezdnię od chodnika jest mało widoczny. Wyraził 

obawę, że kierowca dużego pojazdu może nie zauważyć krawężnika i wjechać na chodnik. 

Zasugerował, aby wyraźniej oddzielić chodnik od jezdni dla poprawy bezpieczeństwa. 

Zauważył, że temat powinien być rozważony jako inwestycja powiatowa. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – poinformował, że na jutro ma zaplanowane spotkanie  

z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, na którym przekaże zgłoszony przez radnego 

problem wraz z sugestią jego rozwiązania. 
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Zygmunt Celiński Radny - podziękował Dyrektorowi ZGL-u i pracownikom  

za przygotowanie placu zabaw przy ul. Gałczyńskiego do sezonu letniego oraz za naprawę 

oświetlenia oświetlającego pomnik Jana Pawła II. 

 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM – zwrócił uwagę na absurd związany  

z funkcjonowaniem PSZOK, o którym dowiedział się od mieszkańca miasta. Mieszkaniec 

miasta po większej imprezie rodzinnej chciał oddać dużą ilość opakowań szklanych. Przywiózł 

je na PSZOK, ale odmówiono ich przyjęcia, informując, że będą odebrane z domu. Mieszkaniec 

miał problem z przechowaniem opakowań, a ich odbiór odbywa się raz na dwa miesiące. Uznał, 

że jest to nieprawidłowe, ponieważ mieszkaniec, który sam dostarcza odpady, odciąża Miasto 

i pracowników, więc powinien móc je tam zostawić. 

 

Jerzy Siwiec Radny – nawiązując do wypowiedzi radnego Pana Sławomira Smolaka, 

powiedział, że na wielu drogach sąsiadujących bezpośrednio z chodnikiem trzeba byłoby 

postawić barierki. Z kolei poprosił Dyrektora ZDM-u o wymianę lustra na skrzyżowaniu  

Zabrowarna i Polna. 

 

25. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 25 porządku obrad 

– Zamknięcie.  

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady III zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował radnym za obecność i merytoryczną dyskusję. 

 

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 
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